

目 次

视频社交媒体用户的旅游行为意向影响因素分析

——基于信任的中介效应 韩剑磊, 明庆忠, 史鹏飞, 骆登山 (1)

旅游饮食体验的测量与作用研究 凌 茜, 康静华, 熊伟仪 (15)

孤独感对旅游者社交媒体分享行为的影响研究: 分享动机的中介效应

..... 刘洋洋 (27)

旅游恢复体验对城市居民心理幸福感的影响研究: 心理资本的中介和旅游

景区类型调节作用 贺文华, 李 瑛 (41)

碳税与中国旅游经济发展 张 燕, 章杰宽 (55)

文化旅游研究的述评与展望

——基于《旅游与文化协同作用》学术效应的视角

..... 左逸帆, 章 牧 (70)

旅游网络“主客”交互行为研究综述与展望

——基于国际三大旅游权威期刊近 20 年文献梳理

..... 黄昌莉, 黄燕玲, 罗盛锋 (84)

投稿须知 (封三)

本刊启事

1. 本刊实行同行专家匿名评审制度。
2. 本刊对所发论文享有中文专有出版权, 请勿一稿多投。
3. 本刊对所发论文享有电子出版和信息网络传播权, 如有异议, 请事先声明。

TOURISM RESEARCH

Vol. 13 No. 4 Sum No. 62 Jul. 2021

CONTENTS

Analysis of the Influence Factors of Tourist Behavioral Intention of Video Social Media
Users: Based on Mediation Effects of Trust
..... HAN Jianlei, MING Qingzhong, SHI Pengfei, Luo Dengshan (1)

An Empirical Study on the Measurement and Effect of Tourism Food Experience
..... LING Qian, KANG Jinghua, XIONG Weiyi (15)

Empirical Study of the Influence of Loneliness on Tourists' Social Media Sharing
Behavior-Mediating Role of Motivation LIU Yangyang (27)

Research on the Impact of Tourism Recovery Experience on Urban Residents'
Psychological Well-being; Mediation of Psychological Capital and
the Moderating Effect of Types of Tourist Attractions HE Wenhua, LI Ying (41)

Carbon Tax and China's Tourism Economic Change
..... ZHANG Yan, ZHANG Jiekuan (55)

Review and Prospect of Cultural Tourism Research: From the Perspective of Academic
Effects in Tourism and Culture Synergy ZUO Yifan, ZHANG Mu (70)

Research and Prospect of "Host Guest" Tourism Online Interaction Behavior; Based on
Literature Review of Three International Tourism Authoritative Journals in Recent
20 Years HUANG Changli, HUANG Yanling, LUO Shengfeng (84)